
TECHNISCHE VRAGEN en ANTWOORDEN (en eventueel politieke vragen) 

 

DATUM VERGADERINGEN: 16 oktober 2018 FRACTIE: BPP DATUM BINNENKOMST VRAGEN: 9 oktober 2018 (vraag 1) 

en 15 oktober 2018 

(vraag 2) 

 

NR. VRAAG AGENDAPUNT VRAAG ANTWOORD 

1 17 Wat is de reden dat er geen actie is ondernomen (door het 

Waterlands Archief) n.a.v. de opmerkingen van de 

provinciaal inspecteur op het ontbreken van een 

calamiteitenplan? Mede omdat in 2018 bij inspectie 

hierover weer opmerkingen zijn gemaakt.  

 

De vraag is gebaseerd op het Verslag van het toezicht op 

de overgebrachte archieven 2017. Het is voor het eerst dat 

het Waterlands Archief op deze wijze verslag doet van het 

beheer van de overgebrachte archieven. Voorheen was dit 

in de vorm van het jaarverslag van het Waterlands Archief. 

Door het opstellen van het verslag (van het toezicht) is het 

ontbreken van een calamiteitenplan bij het Waterlands 

Archief ‘boven water gekomen’. Het ontbreken van een 

calamiteitenplan was met andere woorden buiten beeld. 

Het Waterlands Archief stelt nu een calamiteitenplan op. 

 

2 14 Krediet 

gemeenteloods 

Zijn er bij de aanbesteding verbouw loods 

gemeentewerken Beemster ondernemers betrokken? 

 

Er is nog geen aanbesteding geweest.  

Het aanbestedingsproces volgt nadat de raad voor dit 

werk een krediet beschikbaar heeft gesteld. 

De omvang van het werk maakt dat er overeenkomstig de 

aanbestedingsregels meervoudig onderhands kan worden 

aanbesteed. Hierbij kan en zal er op uitnodiging (ook 

lokaal) geselecteerd worden. Aanbesteding gaat via 

Tenderned. 

 

Dit antwoord is in de commissievergadering van  

16 oktober, in woorden van gelijke strekking, door de 

portefeuillehouder op deze vraag geven.  

 

 


